

## **ARO 會員「免運費」服務條款及條件**

所有 ARO 會員單一訂單購買指定產品滿 HK\$/MOP1,000，即可享免運費服務。

1. 於如新生活體驗館及澳門分銷中心及星享城下單購買 **任何產品** 滿 HK\$/MOP1,000 或以上，即可享免運費服務。
2. 於如新港澳官方網站購買 **ARO 自動訂貨計劃價格產品** 滿 HK\$/MOP1,000 方可享免運費服務。推廣產品/套裝、如新套裝、業務輔銷品等不含 ARO 自動訂貨計劃價格的產品不包括在內。
3. 必需於單一訂單購物滿 HK\$/MOP1,000 方可享此優惠。
4. 美國如新企業香港分公司（“如新”）有權隨時修改相關優惠之條款及條件或終止推廣而毋須給予任何解釋或事前通知。如有任何爭議，如新保留最終之決定權及解釋權。
5. 若此推廣條款及條件之中，英文版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。

## **ARO Member “Free Delivery” Terms and Conditions**

All ARO member will enjoy free delivery service upon single purchase of HK\$/MOP1,000 or above.

1. Enjoy free delivery service upon purchase of **any products** at HK\$/MOP1,000 or above in Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center, or through Nu Town order.
2. Enjoy free delivery service upon purchase of **ARO price products** at HK\$/MOP1,000 or above through Nu Skin Hong Kong / Macau Official Website. Products without ARO prices such as Promotional products/sets, Nu Collections, Business Support Materials are not included.
3. Must purchase HK\$/MOP1,000 or above in single order to enjoy free delivery.
4. Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC (“Nu Skin”) reserve the right to modify the terms and conditions of this promotion or terminate the promotion at any time without any explanation and prior notice. In case of any disputes, Nu Skin reserves the right of final decision and interpretation.
5. If there is any conflicts or inconsistency between the English version and the Chinese version of this promotion, the Chinese version shall prevail.